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Premierul Ludovic Orban anunta ca ia în calcul demilitarizarea Institutului

Cantacuzino

Premierul Ludovic Orban a anuntat, joi, ca ia în calcul demilitarizarea Institutului Cantacuzino, în cazul în

care militarizarea nu a produs efectele scontate.

Premierul Ludovic Orban a declarat, într-o conferinta de presa la Ministerul Sanatatii, ca trebuie vazut daca solutia

de a militariza Institutul Cantacuzino a fost una care sa fi produs efecte.

„Trebuie vazut daca solutia de a militariza Institutul Cantacuzino a produs efecte sau nu. Daca nu a produs efecte

si nu se întrevad efecte pozitive, normal ca îl vom demilitariza. Trebuie analizat cu mare atentie ce resurse

financiare sunt necesare pentru a reporni productia la Institutul Cantacuzino”, a spus Orban.

La începutul anului trecut, presedintele Klaus Iohannis a promulgat Legea pentru aprobarea OUG nr. 66/2017, care

prevedea trecerea Institutului Cantacuzino din subordinea Ministerului Sanatatii în subordinea Ministerului

Apararii Nationale.

Astfel, Institutul Cantacuzino are statut de unitate militara si este condus de catre un director general, cadru militar

activ, numit de catre ministrul apararii nationale, cu avizul autoritatii de stat pentru cercetare-dezvoltare si conform

reglementarilor interne ale Ministerului Apararii Nationale.

Ministerul Apararii Nationale anunta, pe 24 iulie 2019, ca Institutul National de Cercetare-Dezvoltare

Medico-Militara „Cantacuzino" a demarat procesul de pregatire profesionala a personalului de specialitate pentru

producerea vaccinului gripal.
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